
 

 

En fråga till Pyry Niemi (S), Solweig Kalliomäki (S) och Fredrik Anderstedt (S) 

Eftersom (S) inte anser att dom som är i behov av hemsjukvård i Håbo skall ha möjligheten att välja 

bland olika hemsjukvårdare, utan nu beslutat att Lagen om valfrihet (LOV) inte får användas inom 

hemsjukvården i Håbo, så tror jag att väljarna gärna vill veta hur (S) kommer att göra med 

vårdcentralerna om ni vinner valet 2014? Kommer ni att hindra medborgarna från att välja vårdcentral 

också? Kommer ni att ta bort Bålstadoktorn, Håbohälsan och Familjeläkarna?  

Liselotte Elg (M) 

 


